
MIDNIGHT BATS RY 

 

YHDISTYKSEN VUOSIKOKOUS 1.12.2018 

Aika 1.12.2018 klo 10.03 – 10.48 

Läsnä Jeremias Ojamäki, Janne Kärkkäinen, Risto Savolainen, Kari Saarelma, Marco Färm, Jari 
Kontunen, Janne Lipponen, Csaba Berko, Jarmo Mettänen, Jouko Ojamäki, Sanna Siirtola 

 

1. Kokouksen avaus 
- Jari Kontunen avasi kokouksen klo 10.03 

 
2. Kokouksen järjestäytyminen 

- Kokouksen puheenjohtajaksi valittiin Jari Kontunen 
- Kokouksen sihteeriksi valittiin Janne Lipponen 
- Kokouksen pöytäkirjan tarkastajaksi valittiin Marco Färm 
- Kokouksen ääntenlaskijoiksi valittiin Marco Färm ja Jouko Ojamäki 

 
3. Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi 

 
4. Tilinpäätös, tilintarkastajan lausunto, vuosikertomus 

- Yhdistyksen entinen rahastonhoitaja Kari Saarelma esitteli tilinpäätöksen ja 
tilintarkastajan lauselman (liite). Tilien todettiin olevan kunnossa ja tilinhoidon 
suorastaan esimerkillistä sarjassaan 

- Batsien kunniapuheenjohtaja tiivisti taas kauden kauniilla sanoillaan. Vuosikertomus 
tulee luettavaksi nimenhuutoon joukkueen dokumentteihin.  
 

5. Tilinpäätöksen vahvistaminen ja vastuuvapauden myöntäminen 
- kokous vahvisti tilinpäätöksen ja hallitukselle vastuuvapauden yksimielisesti. 

 
6. Toiminta- ja rahoitussuunnitelman vahvistaminen 

- Kausimaksut pysyvät samoina kuin edelliselläkin kaudella 
- Lipponen jakaa jengit jatkossakin keltaisiin ja mustiin, jengit tulevat nimenhuutoon 

arkitreeneihin n. klo 16 ja lauantain aamujäiden jengit perjantai-illan aikana.  
- Joukkueen päävalmentajana jatkaa Janne Kärkkäinen 
- kakkosvalmentajaksi määrättiin Janne Lipponen 

 
7. Hallituksen valinta 

- hallitus jatkaa entisessä kokoonpanossaan: Jari Kontunen (PJ), Marco Färm, Janne 
Kärkkäinen, Kari Saarelma, Mikko Laaksonen (rahastonhoitaja), Janne Lipponen 
 

8. Tilintarkastajan ja varatilitarkastajan valinta 
- tilintarkastajaksi valittiin eMBA Juuso Pulliainen 
- varatilintarkastajaksi valittiin Kari Saarelma 

  



9. Muut asiat 
- Keskusteltiin vuotuisesta turnausmatkasta 
- jäävuorojen ajankohtaan ja halliin ollaan pääosin tyytyväisiä 
- Uusia pelaajia mahtuu edelleen mukaan 
- ATK-vastaava Jarmo Mettänen konfiguroi Batsien käytössä olevan kannettavaan 

tietokoneen 2000 luvulle jotta titun käyttäminen sillä onnistuisi 
- Lauantai-aamun jäiden kohdalla toivotaan, että pelaajat olisivat valmiina vuoron alkaessa 

klo 7.30. 
- Nimenhuutoon on nimetty toimitisjat lauantaiaamun kotipeleihin. Kokous toivoi, että 

nimetyt hoitavat tarvittaessa tilalle tuuraajan jos on itse estynyt tai hinku pelaamaan on 
kova. Onneksemme joukoistamme löytyy mm. Jamo ja Jokkeri jotka aamiaispalkalla ovat 
tulleet hoitamaan näitä vuoroja!  

- Maalivahditkin pääsivät ääneen. Toivoivat että toimitsijat laskisivat mahdolliset torjunnat 
ja tekisivät niistä tilaston. Tähän kokous suhtautui ymmärtävästi ja luvattiin laskea, jos 
vain aika toimitsijalla riittää.  

- Csaba koordinoi uusien pelipaitojen hankintaa. Pelipaitojen tarvitsijat yhteys häneen! 
 

10.  Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 10.48 
 


